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Enkel fråga till Socialnämndens ordförande Helene Skantze 

Kommer man att göra några akuta sociala satsningar i 
Fisksätra med anledning av oroligheterna där? 
 
De senaste veckorna har det skett ovanligt många våldsbrott i Fisksätra där både skjutvapen och knivar 
varit använda vapen. Vad det beror på kan vi bara spekulera i och det är så klart en polisiär fråga att 
reda upp det. Men just nu har också många av de verksamheter som brukar vara socialt stabiliserande i 
ett område av olika skäl inte kunnat verka som vanligt. Bland annat har den största skolan lagts ned 
och det dröjer innan den nya huvudmannen kommer igång med ny skolverksamhet, fritidsgården och 
Folkets hus har nyligen fått flytta på sig vilket gör att verksamheterna inte kunnat vara normala. 
 
I samtal Vänsterpartiet haft med olika organisationer och rörelser så säger de att utan att de vanliga 
stabiliserande verksamheterna så blir det för tungt för civilsamhället att vara den socialt stabiliserande 
faktorn i området. 
 
Jag undrar med utgångspunkt från den här analysen, att Fisksätra är i särskilt socialt skört läge just nu, 
planeras det att göra några akuta sociala insatser i Fisksätra för stötta verksamheterna som verkar 
socialt stabiliserande där? 
 
Lisa Rasmussen, Vänsterpartiet 
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